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Jsem otec. Mám problém. Někdo mi chce zabít děti.

Vysvětlím :
1) Z nějakého důvodu mi stát nařídil testovat 2xtýdně mé miláčky antigenním testem
výtěrem z nosu – ve škole.
Proč mě to děsí?
– Proč se nemůžou děti testovat jiným (antigenním/PCR) testem – ze slin? Vždyť dospělí mohou, děti
ne?? Já si ho koupím !!!
– Proč se vlastně testovat těmito vládou vysoutěženými invazivními testy z nosu, které jsou :
A) jedny z nejméně vypovídajících mezi antigenními testy,
B) obecně antigenní = u zdravých k ničemu
C) celkově k ničemu
– Jde totiž jen o kšeft. Něco si vláda vysoutěžila za nějaké peníze (před měsícem za 60 kč / ks, nyní za
30 Kč / ks — dobrý ne? To je jako v klídku NKÚ??). No a samozřejmě tyto testy se musí udat, že.
Jinak je průser. Proto je prostě nařídíme hlava nehlava, invazivní neinvazivní, ověřené neověřené,
funkční nefunkční, bolestivé nebolestivé, jedovaté nejedovaté a hotovo dvacet! Vy to snesete děcka a
rodiče jsou pokálení strachy, takže kšeft bude supr.
– Dnes stovky vědců hovoří o tom, že testy, očkování roušky, COVID, prostě vše z tohoto byznysu je
jeden velký podvod na lidi. Účel bude zřejmě vojenský nebo ze zešílení některých velitelů lidstva,
možná Čína.
– Dnes už víme, že pokud bychom si mohli změřit paměť buněk o prodělání COVIDU  (T-lymfocyty),
nikoliv protilátky IgG (ty většinou zmizí, pokud vůbec jsou), tak že nám tato paměť buněk
zajišťuje :
A) že na to už neumřeme, ani při jiné tzv. mutaci
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B) nejsme a asi ani nebudeme nikdy infekční ve smyslu bezpříznakových přenašečů, apod…
No jo, jenže se takto testovat nemůžeme a nesmíme!! Proč ? Proto!! Fašistická státní moc to
nedovolí!
Tzn. kšefty musí jet dále, testy, vakcíny, s tím související propagandistické nic neřešící a škodlivé
zakrývání úst a nosu (viz. níže), atd., atd..
Ty nejmenší a nejzranitelnější donutíte nejjednodušeji, že. Je to hamba společnosti, že si tohle
necháte líbit. Je třeba říct ne, podobně jako svého času vyzýval starý Klaus k tématu migrace (když
začínala). Tenkrát říkal totéž = řekněme NE! Byl sám. Dnes vidíme, co se stalo a děje dále.
2) Proč musí mít mě děti ve škole najednou “chirurgickou roušku” nebo “respirátor” na
ústech a na nose??
– Proč se musí dítě dusit, nepřijímat kyslík, který k životu potřebuje, ale naopak dýchat vlastní
odpad, přemnožené bakterie, atd.??
– Proč to musí být jen “chirurgická rouška” nebo “respirátor”? Vždyť ještě nedávno nám bylo cpáno,
že stačí rouška z bavlny.
– Proč to musí mít děcka na ústech i na nose? Vždyť na nose je to k ničemu, aerosol jde jen z úst,
podobně jako je antigenní test k ničemu u zdravých… Mohli by alespoň sakra nosem dýchat ne?
– Dnes už víme, že rakouský ústavní soud roušky ve školách smetl ze stolu!
– Dnes už víme, že není dokázáno, že roušky vůbec pomáhají. Spíš je dokázán opak, že nepomáhají.
– Dnes už víme o škodlivosti nošení této ochrany úst a nosu na zdraví dětí a lidí.
– Veškeré petice občanů a lékařů jsou k ničemu, nikdo je nebere v úvahu a nikdo ne neřeší.
Celý státní aparát od policie, přes soudy  = NIC!
Ty nejmenší a nejzranitelnější donutíte nejjednodušeji, že. Je to hamba společnosti, že si tohle
necháte líbit. Je třeba říct ne,
A na závěr. Uvědomte si laskavě všichni, že pokud se dnes nepostavíte ani za svoje děti,
neslezete z gaučů a nezačnete řvát na plný kotel, že tohle tedy ne, bude konec. Všechny vás
a nás povinně naočkují 2 až 3 krát každý rok svinstvem, až nakonec na ty jedy umřeme.
Dnes to již nový ministr s tím šílencem premiérem oznámili. Toto si přivezli z Izraele a jedou dál.
Celá COVID mafie vyvolených jede dál.

Paní Čákové, Ledeckého, Berana, Landy, Volného, Hnízdila s Čížkem a Pirkem a jejich
petice lékařů a mnoha všech dalších lidí, kteří něco dělají si moc vážím a prosím nenechte
se unavit ubožákama z gay-pornofilmů a naopak přidejte a řvěte víc! A už se spojte proboha
a rozjeďte tu mega akci. Jinak ty volby nedopadnou. Obrovské zklamání z jedné strany, které jsme
věřili, která nyní jen mlčí a opakuje populistické bláboly a nedělá tedy absolutně nic. Nebudu
jmenovat, jen řeknu, volil jsem tě, tak přidej a přilož ruku k dílu taky. Pirátům, liberálním
demokratům, ANO, socanům i komunistům vzkazuji jediné. Je nás hodně, kteří si děti zabít nedáme a
jdeme do toho po hlavě už teď! A vy za všechno jednou zaplatíte tak jako každý fanatik pod
falešným příslibem věčné hojnosti a nadřazenosti v minulosti. Otázkou je kdy, ale zaplatíte.
A my Čechové jsme zde byli, jsme a budeme, jak pravil hrdina národa Palacký. Národ je
díky vám rozdělen a s vakcinací se bohužel bude rozdělovat dále, ale i ta naše půlka se
zvedá a nepomůžou vám ani vodní děla a zákazy! 
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